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To: @minvws.nl
Cc: Dminvws.nl];ER SFI ETI inv.
From:

Sent: Wed 4/15/2020 5:28:59 PM

Subject: RE: documentatie en vragen

Received: Wed 4/15/2020 5:29:00 PM

Zoals net besproken, hierbij de 3 vragen aa m mee te nemen in zijn overleg In rood in de mail daaronder ook

een poging tot een antwoord op zijn vragen. j er naar en geleid jij het door noo AE
GroetEARL

Beste

Zou je in het overleg morgenochtend met GGD Kennemerland en Schiphol de volgende vragen kunnen meenemen?

1. Zoals er op Schiphol reeds om wordt gegaan met transit passagiers die ziekteverschijnselen vertonen (naar wij eerder

begrepen gaan deze mensen iom GGD naar een hotel, totdat ze 24 uur klachtenvrij zijn en weer verder kunnen reizen) -

is dit een werkwijze die gedeeld kan worden met en toepasbaar is op alle andere vier luchthavens?

2. Daarnaast waren in de telecall zojuist vragen over wat te doen bij twijfel aan de gate in het land van vertrek. Aangezien
het om repatriéringsvluchten gaat denken wij dat hier geldt dat bij onduidelijke klachten (zoals hooikoorts mss?) mensen

beter meegenomen worden met in achthame beschermingsmaatregelen (hand hygiéne, mondkapje). En dat in geval van

vragen daarbij ook de GGD van de luchthaven van aankomst eventueel gebeld kan worden. Kunnen jullie deze lijn
volgen? Of wat stellen jullie anders als alternatief voor?

3. Tenslotte de vraag over hoe lang de gezondheidsverklaringen evt. bewaard moeten worden door de passagiers; deze

hoeft na het verlaten van de luchthaven niet bewaard te worden.

van:NCEE)CSET@ minvws.ni>
Verzonden: woensdag 15 april 2020 17:49

Aan:[EETBEEEM© minvws.nl>
Onderwerp: FW: documentatie en vragen

Van: JEREn>
Verzonden: woensdag 15 april 2020 16:29

aan:IEEEEEo inv. >;IESE)ERED© invws.n>
Onderwerp: documentatie en vragen

Besten,

y
lk hoorde I&W gisteren in de call zeggen dat met KLM was gesproken over inzet van AMS en KLM Health Service. Wil iemand

EEE
wat daar

Ss
uit

=
worden verstaan?

3.

Een aardse vraag. Maakt het voor de financiering van de maatregel nog uit dat de voorzitter VR hierin iets moet doen of is de

opdracht van de minister nog steeds bepalend voor waar de kosten gaan vallen (VWS)?
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Graag verneem ik nog even.

akiDISCLAIMER#44
De informatie verzonden met dit e-mailbericht (en bijlagen) is uitshiitend bestemd voor de geadresseerde(n) en zij die van de geadresseerde(n) toestemming kregen

dit bericht te lezen. Gebruik door anderen dan geadresseerde(n) is verboden. De informatie in dit e-mailbericht (en bijlagen) kan vertrouwelijk van aard zijn en kan

binnen het bereik vallen van een geheimhoudingsplicht en een verschonings- recht. Externe e-mail wordt door Veiligheidsregio Kennemerland niet gebruikt voor
het aangaan van verplichtingen. Aan de inhoud van dit bericht kunnen geen rechten worden ontleend.


